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   תודה מראש!!!

 

 הגיע הזמן להריץ את הרפורמה האישית שלי.. מכל מלמדי.. 

ם לכשעצמם הם לא  וערות... והנושאיבמדינת ישראל רוחות פוליטיות ס  מכל מלמדי השכלתי... בחצי שנה האחרונה נושבות
איך להתנהל במלחמת  להוציא מהם  חוקי חיים  שיתכן שיש בהם  בהכרח מעסיקים אותנו... אבל בכל זאת יש לקחים מעניינים

 היצר...  

עכ"פ מזוית ראיה שלי    האחרונה  מול עינינו בחצי שנה  התרחש כאןשמה    את  שורות ספורותב  ברשותך... אני רוצה לנסות לנתח
בבחירות האחרונות, כשהנציגים של  ככה: התובנה הראשונה שמאוד תפסה אותי )ואולי כבר כתבתי על זה(    אז  ...כצופה מהצד

רפורמה במערכת המשפט ים לעשות, זה  בצורה חד משמעית שהמשימה הראשונה שהם הולכ  לציבור הבוחרים  הימין הבטיחו
שראיינו את אחד ממומחי   כאלו  י הבחירות היובאותה תקופה שלפנ  שנים...  עשרות    ולתקן את העיוותים שנעשו שם במשך

צריך  וזה לא בסדר ובמערכת המשפט    נים רבות מדברים על לקויותהאיסטרטגיה ושאלו אותו בכנות: הרי אנשי הימין כבר ש
למה שבדיוק עכשיו    אז למה שכעת נאמין לכם??  ל'ס בשורה התחתונה לא זז כלום בשטח...  ותכ  ולשנות...  לעשות רפורמה

ן יקרה? הרי כמו שעד עכשיו אמרתם שזה לא בסדר לא בסדר... ותכל'ס לא זז כלום... אז גם עכשיו אתם תמשיכו להגיד זה כ
 לא בסדר ולא תעשו כלום? 

מהפכה זה משהו   מהפכה!! כל מלמדי השכלתי': הוא ענה כך: רפורמה זו  מ'  ה תשובה מאוד מעניינת שיש בה אותו פרשן ענ
איך אתה רוצה   מאה שמונים מעלות...של    מהפך  מהפכה!! מהפכה זה  ... זו... זוי... כי מהפכה זושמאוד קשה לעשות אותו!! כ

צריך בשביל זה 'מאסא' של הבנה והכרה בציבור   שזה יקרה בדיוק??? אלא מאי?? בשביל להכשיר קרקע לקראת הפיכה...
אי אפשר להמשיך... ברגע כשהציבור יהיה לגמרי ברור לציבור שככה  צריך שזה יהיה לגמרי לגמרי שאי אפשר ככה להמשיך... 

אוחז  אכן טען שכעת הציבורשוכנע שככה אי אפשר להמשיך... כעת הוכשר הקרקע לבצע מהפכה, ואותו אחד סיים ולגמרי מ
 יש סיכוי שזה יקרה...   לראשונה ב'מאסא' של ההבנה הזו ולכן כעת

צדק!!   הוא  א  ובינינו...  הפגנות  איזה  יודעים  וכולנו  של  לימות  עליהום  שנה איזה  החצי  לאורך  הייתה  מאסיבית  התנגדות 
עם כ"כ הרבה אנרגיות ורעש שכמעט אי אפשר היה    ל... מדובר היה בהתנגדות כ"כ עוצמתיתהאחרונה מצד ארגוני השמא

ל העליהום... זה לדרך למרות כ  !!!! אם בכל זאת הרפורמה הזו בסוף כן איכשהו יצאהלעמוד בזה ולא להיכנע... ואם בכל זאת
היא הייתה הכרה כ"כ ברורה!!!! שהיה בה מספיק רק בגלל שההבנה וההכרה מצד אנשי הימין שאי אפשר ככה להמשיך...  

הייתה ממזמן  התמגנות מול העליהום של השמאל... אם הימין לא היה לגמרי לגמרי נחוש במהלך הזה... הייתה  ו  תחמושת
צדק... בשביל להוביל רפורמה, בשביל לבצע הפיכה, אתה צריך מאסא של    .. אותו פרשןנהדפת ונגנזת ע"י המתנגדים. אז כן.

 הבנה והפנמה שככה אי אפשר להמשיך... 

לאורך כל החודשים האחרונים, איך   כולנו יודעים מה קרה פהאבל חכה!!! זה לא נגמר בזה!! כולנו יודעים שזה לא נגמר בזה!!!  
וזה נדחה   מפגרה לפגרה,  ולהרויח זמן  ות את קידום הרפורמה... ניסו בכל דרך למשוך זמןניסו לדח  כל הזמן  השמאל  שארגוני

הרפורמה הזו הייתה נגנזת לנצח!!! והימין   וכולנו מבינים שאם זה היה ממשיך להידחות...  ונדחה וכמעט שוב פעם נדחה...
ציבור מבין שאי אפשר ככה להמשיך... צריך  כמעט נכנע למוקש הזה... המחטף הזה כמעט קרה... זאת אומרת: לא מספיק שה

 עוד דבר!! צריך שהציבור יפנים שזה לא סובל דיחוי... שוב: בשביל לבצע הפיכה צריך שני פרטים: 
 דבר ראשון: הבנה והפנמה גמורה שככה אי אפשר להמשיך!!!! 

השינוי חייב להתבצע כאן ועכשיו   דבר שני: לא רק שאי אפשר ככה להמשיך!! אלא אי אפשר להמשיך ככה אפילו יום אחד...
 ללא דיחוי!!!

 --- 
 עד כאן פוליטיקה... עד כאן פטפטת... כעת כלפי מה הדברים אמורים?? 

 את היסוד הזה אנחנו פוגשים לראשונה בספר עזרא!!  
עצום ששינה את כל כלל ישראל מן הקצה אל הקצה...   בקנה מידה  בדורו של עזרא הסופר וסיעתו התרחש מהפך  

ישראל והם התחילו לזעוק לשמים בייא בייא על יצרא דעבודה זרה שהורס   עזרא הסופר כינס את עםפור היה שהסי
...  ה מהפך שלא היה משנות דוראת החיים... שהחריב לנו את בית המקדש והגלנו מארצנו... ושם!!! שם קר  לנו

 מאז אין עבודה זרה... נגמר!!!    פתאום הקב"ה מסר בידיים שלהם את יצרא דע"ז... הם הרגו אותו וזהו...
נשים נכריות... בכל זאת עזרא   ישראל נשאושעם    יתום של עולי הגולה,האם בדור    זועקת עד לב השמים:  והשאלה 

אז איפה כולם היו עד היום? למה יהושע ובית דינו לא עשו את זה כבר כמה   להרוג את יצרא דע"ז...  יחווסיעתו הצל
וחורבן בית ראשוןוהיו ח  מאות שנים לפני כן לנו את חורבן שילה  דינו? איפה דוד    ??וסכים  ובית  איפה שמואל 

הצליח לעשות מהפך   עזרא הסופר וסיעתו  הכל כדי לבער את הע"ז... איךושלמה יהושפט חזקיהו ויאשיהו שעשו  
   מהותי כ"כ שכל הדורות שלפניו לא זכו לזה??

 --- 
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האם הכל אסור לי, רק בגלל  
 .?? .. שאני חרדי 

ההזדמנות  כ את  מנצל  אני  הזמנים  בין  מידי 
זו הגיליון  ש מצומצם..  יותר  קצת  בפורום  יוצא 

רגישים...   יותר  קצת  נושאים  לפתוח  הזדמנות 
עלי לדבר  רוצה  שאני  נושא הנושא  סוג  זה  ו 

שאפשר לדבר עליו רק כשהשטח נקי ולא ידוע על  
טר  איזה ברקעפרשיה  את   ...יה  מנצל  אני  לכן 

כעת...  ההזדמנות לי  השקטה  שידוע  מה  ואם  )לא   ...

תעדכן  ואל  שלך  עניין  זה  יודע...  לא  שאני  משהו  יודע  אתה 

התענוג( על  מוותר  אני  החרדים...    אותי...  אצלנו  ובכן: 
 בשכונה  כשקורה לצערנו שלפעמים מתפוצצת לה

 ...  לא נעימה איזה פרשיה

מתעורר גם  במקביל    !  !   !   ל   י   ב   ק   מ   ב   בדרך כלל  
  שיש   מרי כזה ותסכול פנימי בחלק מהציבור  מין
עושים  שהרבנים    טועניםש  אנשיםה  את לא 

מעשים  כזו שכשנעשים    מין תחושה  נהיש  כלום...
בעוצמה   מספיק  מגיבים  שלא יעשו.. הרבנים לא  

מוקיעיםובנחישות...   גורף  לא  ולא  באופן   ...
 צציםאז  ... כמובן שבן ואז כמו  חותכים עד הסוף...

אנשים  להם מיני  נפש   חכמיםמאוד    כל  ויפי 
חברה יסודי בכל ה  שינוי  שמתחילים לדבר על זה

המודעות... החרדית...   את  את   להגביר  ולמקד 
  המערכת לא מטפלת   ככה...  אי אפשר  כי  הרבנים...

מענה נותנת  אפשר  ...ולא  וכו'   ואי  דברים  לטייח 
 חלילה   )אגב: אינני מתכויןוכו'... המשפטים המוכרים...  

... אני נםישבמחדלים ספציפיים שבאמת ש  ולזלזל  להקל ראש
הכוללנית הגישה  על  מלמעלה   מדבר  שמדברת   והמתנשאת 

באי פה  מדובר  לטייח  כאילו  ונוטה  מטפלת  שלא  מערכת  זה 
לה לא מתכוין אני חליושוב:  ...  ולטאטא בעיות מתחת השלחן

ספציפית... ביבלת  שש  לנגוע  שישנם לגופו  שיתכן  עניין  ל 
מקום  מחדלים בכל  מספיקה  כמו  זו  שהבהרה  מקווה  אני   ...

   (ובעיקר מובנת...

טוב!!!    עכשיו!!!  טוב  משהו  תקשיב  תשמע 
סקר  מדהים: סוג שאבנו  עשיתי  אחרי  עקבתי   ...  

ש האלו  לא תמיד  האנשים  שהרבנים  טוענים 
ואתה יודע  והנושאים לא מטופלים...    עושים כלום

   ??? מה התברר לי 

אלו  שאותם  לי  התברר  התברר...  מה  תאמין  לא 
שהרבנים לא עושים   לטעון  כל הזדמנות  שמנצלים

אתה יודע   !!!מטפלים  ומטייחים בעיות ולא  כלום
האלו??   האנשים  זה  אלה מי  אותם  שכל    --- זה 

מתלוננים שהם  הזמן  הרבנים  חופרים    על 
וכל הזמן   לנו בחיים...  ומתערבים לנו...  וחוסמים 

ר ותקשורת  בניםועדת  חסימות  ודי... לענייני   ...  
מהווריד...  חפרתם...  -רבנים לנו  לנו    תרדו  תנו 

   זה אותם אנשים בדיוק!!!!לחיות... 

יכול  אלו אתה  עלי...  זה   תסמוך  את  לבדוק 
אחד מכיר  אתה  סמארטפון   בעצמך...   שמחזיק 

מתעצבן  פרוץ הזמן  הרבנים  וכל  תסמן    וכו'  על 
לך    אותו!!! ממליץ  אותו...   -אפילוהייתי  תקליט 

אומר... שהוא  מה  שזה  חכה חכה...    כעת    תזכור 
וחלילה   חס  אם  אבל  יקרה...  ושלא  נדע...  שלא 

רוץ מהר לבדוק  ...  בשכונה  תתפוצץ איזה פרשיה
הוא יהיה    ני אומר לך כמו נביא!! מה הוא אומר... וא
הרבנים    שמה זה צריך להיות...  הראשון שיטען ש.
בעיות.. ה מזניחים  מטופלים..  .  לא  דברים 

השולחן..  מטאטאים מתחת    הנהגה 'ה  הבעיות 
מישהו פה   צריכה לעשות בדק בית פנימי... החרדית'

משהו פה מוכרח להשתנות    צריך לדפוק על השלחן
 מבפנים. 

 זה פשוט מדהים!!!  זה בדוק!!! זה אותם אנשים!!! 
...  ה לחינםטעד כאן סתם דברי קנטורים... סתם הקנ

ציניות... כעת    תכל'ס...  הדברים    בלי  מה  כלפי 
 ובכן:  אמורים?? 

 לנתח את הדברים בצורה עניינית... בא ננסה באמת 
ככה: אני  אנ  אז  טבעי  באופן  קלאסי...  חרדי  בתור  י 

הנחה מנקודת  תובענית   שהיהדות  מגיע  היא 
כל  לחרדים  ש  סו"ס זה לא סוד...  ופאנטית  מחמירה

אינטרנט.  אסור  סרטים...  אסור  אסור...  צריך דבר   ..
העיניים... על  להתרחק  לשמור   מעבירות...   צריך 

אסור  הכל  שביהדות  היא  התחושה  ממילא 
לעומת זאת הגישה המודרנית והחילונית  ופאנאטי...  

היא הרבה יותר מתירנית... מכילה... ליברלית... הכל 
חופשי... הכל  תהנה    מותר...  לך...  שבא  מה  תעשה 

ור: אני לא צריך  בקיצ נכון ככה התחושה?? .מהחיים.. 
שזו ההסתכלות הטבעית שאני בתור חרדי  להגיד לך

ני  מרגיש שכל דבר אסור לי... ואסור לי... ואילו לחילו
הכל מותר... וכמובן שברגע שזו נקודת ההנחה שלי 

חרדי של    ...בתור  קשות  שעות  שמגיעים  ברגע  אז 
אז וניסיון...  כזה...   פיתוי  פנימי  מרי  מין   מתעורר 

בג לי... אאוף...  לכן הכל אסור  דוס...  לל שאני חרדי 
חופשי על   מותר...  הכל  ואילו למופקר ולמודרני... לו

 הבר... 

   טעות טעות!!   טעות   פשוט   אבל צריך לדעת שזו  

זו טעות אופטית!!! זה ההיפך הגמור במאה שמונים  
 מעלות!! 

לשמוע!!!   השתתפלא  הכי דווקא  היא  התורה   קפת 
פתוחה    ליברלית...  הכי ולמרבה   מכילה...הכי  והכי 

שנראיתהאב החילונית  הגישה  דווקא  על    סורד  לך 
 פאנאטית...  ה היא יו מאוד ליברלית... דווקא היאפנ

שה יודע  לךואני  נשמע  הזה  מאוד   משפט   מאוד 
אבל אני אוכיח לך את זה באותות ומופתים!! מוזר... 

 ולמה?  ואתה בעצמך תסכים איתי!!

  !! של בן תורה   לשות מכירה בחו   לשם שינוי   תורה ה כי 
בח מכירה  רק  לא  אלאהתורה  אפילו    ולשות... 

הכרה  מתחשבת  לתורה  יש  ביצרים    בחולשות!! 
תמותה!!!   בן  של  הגישה  אפלים  זאת  לעומת 

לא!! זה...  !!החילונית  את  מכילה  הגישה    לא 
לקבל מוכנה  לא  של  החילונית    חטא...   מציאות 

 שבן   את העובדה  הגישה החילונית לא מוכנה להכיל
יודע איפה ...  הוא עלול למעידות  אדם ם  רואי   ואתה 

   ?? והכי אכזרית   בולטת בצורה הכי    את זה לדאבוננו 
הח בתקשורת!!!   תופסתכשהתקשורת  בן   ילונית 

באותו    .. התקשורת עושה לואדם שנתפס בקלקלתו
על  לינ  רגע מטגנת אותו  לגזרים...  צ'... קורעת אותו 

 .  ... ושופכת את דמו לעיני כל..שמן רותח

ל  למה??  הבן    תקשורת למה  על  רחמים  טיפת  אין 
 אדם הזה?? 

קנכון ולא  ...  נעים  לא  בהחלט  מעידה...  לו  רתה 
... לבתר את את דמו  בסדר... אבל מכאן ועד להתיר

   ??אבריו ולפזר אותם לכל עובר ושב

החילונית    באמת  נו... התפיסה  כי  מקבל  למה?  לא 
החליק...  עוד ולאין כזה דבר למ  !!! מציאות של מעידה 

אתה  זה יומך האחרוון!!!   אם מעדת והחלקת... זהו...
מחוק  אתה  לקרוע  שרוף...  אפשר  הותר...  דמך   ....

עושה  המרשעת  שהתקשורת  מה  וזה  לגזרים  אותך 
 יומם ולילה לעין כל... 

   שמעת??   לא כן דעת תורתנו הקדושה!!! ו  

בקלונו...   שנתפס  שאדם  היא  התורה  דמו  השקפת 
 סו"ס  ה עדיין מכירה בו כבן אדם...התור  לא הותר!!!

הוא   יצרנוכי  יצרים...  ידע  אדם  לבן  שיש  יודע  ה'   ...
זמן   גם  וממילא כל  בקלונו...  והתגלה  שמעד  מי 

מגמתי...שמדובר   במשהו  ולא  פעמית    במעידה חד 
ת  אמנם  התורה ולא  תטייח  מתחת לא  טאטא 

יש לו את הדינים שלו ואת העונש שלו ומי    השלחן..
שו"ע יודע שיש הוראות ברורות מה דינו שפתח פעם 

חוטא... כל  הוא  אבל   של  מחוק!!!!!!  לא    לא  דמו 
 הותר... ומי שילבין פניו אין לו חלק לעולם הבא...  

והיהדות מכירה בחולשות...   דווקא  ומעתה!!!! היות 
   דווקא בגלל זה!!!

-- כובד המשקל ב  כל כל   היהדות מציבה את כללכן   
מהחטא ע  להתרחק  אחורה!!! ולקחת  צעדים  שר 

לכן  בגלל שהתורה מכירה במעידה...  דווקא    כלומר: 
והאי התוקפנות  צעדים  וס  עיקר  בעשר  היא  לחנות 

 כי היות  אחורה... ההלו... תתרחק... אל תגיע לשם...
...  תמעד ותכשל  תהיה קרוב מידי לתהום ואתה  ואם

מפעילה    רהלכן התו  ללינץ'..  לא נפקיר אותךנחנו  א
מערכת   כל  והתקיפותאת  בשלב    האכיפה  דווקא 
תתרחק   נזרוק   ..מהאינטרנט. המונע!!  אחרת אנחנו 

ואז   כבר...  כשתפול  כי  ולמה??  מהקהילה!!!  אותך 
התקשורת תתחיל לזלול אותך... שם אנחנו כבר לא  
נוכל לזרוק אותך... אנחנו נצטרך לפרוש עליך חסות 
ולחפות עליך... ולכן את כל הלינצ' אנחנו מרכזים כאן  

 בטיפול מונע... 
 --- 

זה בדיוק הסיפור שעומד מאחורי טענתו של 'ידידנו' 
כלום'  עושים  ש'לא  שהרבנים  שטוען  האייפוניסט 

 ולא מטפלים ומטייחים בעיות...   
התשובה:  הנה  הרבנים    אז  עושים!!!  הרבנים 

 מתערבים!!!  

שלב!!! השאלה    הכל  הרבנים  באיזה  בשלב    עושים 
שם הם מתערבים... שם הראשוני!!! בשלב המונע!!  

העולם  את  הופכים  הם  הזה  בשלב  מתריעים...  הם 
שם   ועושים הכל כדי להרחיק את האדם מן העבירה...

ומעבר  הם   מעל  מצידך. עושים  פידבק  אפס  אבל    ()ועם 
שקורה מה  קורה  ואז  בקולם  שומעים  שלא   ...ברגע 

מורידים את    הרבנים  ... כאןליידער ליידער  כאן!!  כאן 
בצער   את  ראשם  למנוע  רצינו  כ"כ  חבל...  ואומרים: 

לעשות... מה  לנו  אין  כעת  קולט???    זה...  אתה 
כשמגיע השלב שהתקשורת מתנפלת על הטרף שלה  
אין  באמת  לרבנים  כאן  דמו...  את  לשפוך  ומתחילה 

וכעת לא  הרבה מה לעשות... הם נאנחים בכא ב לב 
להיכנס אלא  להם  לבלוע    לכוננות  נותר  איך  ספיגה 

הצפרד הזואת  תלמיד  איך    ...ע  על  חסות  לפרוש 
ברבים... תבשילו  לא    המקדיח  שלנו  התורה  כי 

איפה הרבנים  ת מי שחוטא... לא!! ממש לא!!  מוחק

   



 

  

נע!!! כשעדיין הכל?? בשלב המו עשו  וכן  ן התערבוכ
 שם הם נלחמו כמו אריות...   ר להציל...היה אפש

אל   באמת  כאן  שקרה...  מה  שקרה  ברגע  ואילו 
שתרא כי  תתפלא  למחתרת...  יורדים  שהרבנים  ה 

מה  הרבה  אין  באמת  כאן  עצוב...  באמת  זה  כאן 
הם  הרבנים...  את  מחפש  אתה  אם  לעשות... 
מופיעים רק בעוד מועד!!! אל תצפה מהם להופיע  
להופיע  נזכרת  כי התקשורת  יחד עם התקשורת... 
צעדים   ובעשר  המונע  ובשלב  הריגה...  בוידוא  רק 

לא נוקפת אצבע... היא לא   התקשורתאחורה... שוב  
יא צריכה טרף... תנסה למנוע מעידה... אדרבה... ה

 ... היא צמאת לעוד פרשיה

ש  יש  )אגב:  של  נעוד  הטיפול  שיטת  בין  תהומיים  הבדלים  י 
שישנם   לך  ידוע  להוי  דורנו...  של  המודרנית  לשיטה  הרבנים 
דרכים לטפל בבעיות גם בלי שאתה תדע!!! וכשרבנים ניגשים 

הם משום   מהקהילה  בבעיות ולהרחיק אנשים מסוכניםלטפל  
ולא במסיבת   מה לעין המצלמות  זה  מעדיפים לא לעשות את 

עיתונאים והם גם לא טורחים לעדכן אותך מה הם עשו... )מאוד 
'לטפל' בבעיות רק    לא כך התקשורת שהיא מוכנה  מעניין למה(

בר שישאר  עוד הערה... וזה כ  ולעיני כל ישראל...  במשפטי ראווה   
 אני אומר את זה על דעת עצמי,  בינינו...

לטפל בכל    שלא בטוח שהרבנים מוכרחים  הגיע הזמן שנקלוט 
חייב לטפל בכל בעיה...  בעיה... מי    בשום מקום לא כתוב שרב 

עצמו את  לכל    שדוחף  בהחלט  בכח  היא  התקשורת...  זו  בעיה 
היא ...  והיא עושה את זה ללא הזמנה  ניגשת 'לטפל' בכל בעיה

דוחפת את   היא  ורוע  מזהה דם  שהיא  מקום  כל  לבד...  מגיעה 
עצמה ללא כל הזמנה... ואילו הרבנים? לא בכל מקום הם רואים 
שמכיר  אחד  הוא  החכם  סו"ס  תפקידם...  מתוקף  שזה  לנכון 
מקומו... התקשורת לא מכירה את מקומה ולכן היא נדחפת לכל 

מים נפקד מקומו...  כן מכיר מקומו ולכן לפע  מקום... ואילו הרב
ואין שום מקום לטענה למה הרב לא דוחף את עצמו לכל מקום 

   (שהרשת דחפה את אפה... אבל זה כבר משפטים שלי...

מכילה  היהדות  בחולשות!!  מכירה  היהדות 
 אפשרות של חטא וכשלון...  

כן... תתפלא לשמוע!!! דווקא אנחנו... בתור עמלי 
שנכשל בחטא...   יים על יהודתורה... כשאנחנו שומע

מכירים את זה    אנחנו  כי  דווקא אנחנו לא בהלם!!
אחרון   את  פוגשים  אנחנו  בגמ'  שם  מהגמ'... 
המפגעים...   סוגי  לכל  מודעים  ואנחנו  הפושעים 

   התורה לא מטייחת שום פינה... 
חטא??  להכיל  מוכן  לא  לא  מי  יודע  אתה 

 התקשורת!!! 
 !   !   י   נ   ו   ל   י   ח  ה   החינוך 

הח בחטא...  כשהעולם  שנכשל  לאדם  נחשף  ילוני 
רחמים!!!  טיפת  עליו  באותו    אין  לינצ'  לו  עושים 

טי  אין  חי...  אותו  שורפים  התחשבות  רגע...  פת 
ב רחמים  של  יצרנו!!!-וקורטוב  חילוני   ידע  אותו 

... פתאום אתה  וחופש הביטוי  ליברל  כ"כ  שנראה לך
הקנאים   אחרון  כמו  מתנהג  אותו  רואה 

באכז שופכים והסיקריקים...  כדוגמתה  שאין  ריות 
 את דמו לעיני כל...  

תורה!!  של  דרכה  זו  שלא  לך  שתדע  זהו!!!    אז 
הרבה יותר   תתפלא לשמוע: תורתנו הקדושה היא

דווקא בגלל שהתורה ומים...  מודעת לדחפים שקיי
לכ"כ   שלמודעת  דו  מעידה  אפשרות  ווקא  חטא... 

להתרחק!!  ו'יחפרו'  יתערבו  היום  כל  הרבנים  לכן 
מחטא!לה כי    מהרשת...  להתרחק  תרחק  ולמה?? 

 אנחנו פאנטים?? כי אנחנו ראש סגור??  

קא בגלל  דוו  !!! במאה שמונים מעלות   הגמור   ך היפ ה
טוב  הראש הכי הכי  והכי פתוח שיודע   יותרעוד  ... 

מכולם עלול  טוב  כ"כ  פה  לקרות  מה  התורה  לכן   !!!!
 עסוקה בלהרחיק אותך בעוד מועד!!! 

הרא זאת!!!!  הואלעומת  החילוני  הראש    הוא  ש 
שמעת?? והפאנאט...  ו...  המצומצם...  אני    הקטן... 

 הפאנאט האמיתי!!!  הראש החילוני הוא  חוזר:

למה יודע  פאנאט  אתה  הוא  הראש  חילוני  כי   ??
דבר לחטא!!!  החילוני לא מכיר בחטא... אין! אין כזה  

 מעידה רוחנית!!  אצל החילונים אין מושג של

חבקיצור:   פעם  גדולים   הפאנטיםש  שבתאם  הכי 
ב שעריםנמצאים  טעות!!מאה  לך  יש  התקשורת    ... 

החרדי  כי  שחור...  הכי  מהחרדי  פאנטית  יותר  הרבה 
פאנאט ל  הכי  הוא  מפגישה  סו"ס  והגמ'  גמ'...  מד 

ומעידותאו חולשות  עם  והגמ'תנו  של    ...  לגופו  דנה 
ואילו התקשורת    עניין ולא ממהרת להתיר את דמו... 

 הכיל מציאות של חטא... לא מוכנה ל

נגמר בזה... מה הכי הכי כואב פה    אבל חכה!!! זה לא 
 ???  בסיפור 

בעל תשובה ותיק... אין לך   בנושא הזה  אמר לי פעם
כמה עד  המודרנית   מושג  היא והחילוני  הגישה  ת 

אכזרית ולא מתחשבת... תבין: אתה בתור חרדי!! גר 
רלים מפט'האלו' כל הזמן    בשכונה חרדית... הרבנים

החרדית בשכונה  אבן  כל  והופכים  שהכל    ומאיימים 
רוחניים כדי יהיו מפגעים  יהיה   יהיה נקי ושלא  שלא 

ולא צווחה ברחובותינו... שיהיו יוצאת  ולא  כמה    פרץ 
ולעשות פיתויים...  את   שפחות  להקטין  כדי  הכל 

 כל מה   ואם אחריחלילה...  ומעדו ויכשלהניסיון שלא י
. ובכל זאת מישהו נכשל...  ניקו את השטח..   שהרבנים

מקום    באמת  פה הראש... ליש  על  לך  מגיע    נזיפה.. 
הרי מעדת??  הכל!!  למה  בשבילך  לך    עשינו  דאגנו 

השתדלנו להרחיק ממך גירוי    למעטפת שמורה...  כל 
?? פה באמת מגיע לו מכשול ובכל זאת נכשלת...  ולא

ע"פ תורה רק באופנים    אסור  )וגם האמבושט הזהאמבושט...  

זאת  (וימים...מס ה  לעומת  החילונים  כל הההאצל 
לתת    מותר... לך  מותר  מופקר...  לגירויים  הכל 

יש אשראי פתוח לפרץ   להשתולל ברחוב בחופשיות...
אוי ואבוי  ו  יצרים למשוך עם כל הכח בלי שום הגבלה...

ר לך אם תמעד!!! אנחנו נמרח ססחס לך אם תכשל!!!  
וחססססר לך   ...בלי הגבלה...  על הכביש  חלקלק  שמן

!!! זה  שאין כדוגמתה   ותאכזרי  זואם תחליק במדרון...  
אחוז   ותשע  שתשעים  תחשוב:  סדיסטיות!!  זו  רוע!! 

אנשים זה  שמתפוצצות  דרך   מהפרשיות  שמעדו 
מתחת   שמןה  את  היא זו שמרחה להם  הרשת... הרשת

ם נופלים...  אחרי שהו... וגרמה להם להחליק...  לרגלים
ש הזו  אותם הרשת  בטענה    להנאתה  זוללת  ועוד 

הכרם מן  מכלה  אני  וקוצים  לדעת  הציבור  !!! שזכות 
 אתה קולט את הרוע?? 

אחרי   ומסטין!!  עולה  ומחטיא  יורד  נאמר:  זה  על 
שהחילוניות הוציאה לרחוב את כל פרץ היצרים.. ברגע  
   שמישהו העיז למעוד... כעת אפשר לשפוך את דמו... 

ל תורה דרכי  אז אשרינו מה טוב חלקנו... שדרכיה ש
אכזרית!!  לא  התורה  שלום!!  נתיבותיה  וכל  נועם 

)את  התורה היא הקו האמצעי שמייצג את הרחמים...  

לדין(   חסד  בין  הממצע  ולכן  הקו  יצרנו  את  יודעת  התורה 
אלינו... מתחננת  תברח...   התורה  תפרוש...  תזהר... 

ופה הרבנים ימשיכו לדגור ולהתריע!! ורק בשלב הזה  
תם!! הם ימשיכו להזהיר אותך בשלב אתה תפגוש או

על   תשמור  עצמך...  על  תשמור  המניעה!!  של 
 הילדים שלך... ואתה תתייחס אליהם כפאנטים...  

וביום שחלילה וחס יקרה משהו... אם חלילה וחס  
יתפוצץ משהו היחיד שיכאב... היחיד שלא ילכלך... 
שחטא   אע"פ  שישראל  להבין  שיסכים  היחיד 

עת תורה!! זה אותו רב שקראת ישראל הוא... זה ד
 לו פאנאט!!! 

 --- 
המטרה העיקרית של המאמר הזה זה להרגיע את 

  שמרגיש  )או יותר נכון אותי בעצמי(  ידידי החרדי
שבגלל שאני חרדי לכן הכל אסור לי... לכן    ביום יום

אז זהו שלא!! זו טעות!!! זה ממש    אני מצומצם...
 לא נכון!! 

ו שהחילוניות מקילה : אין משהכי אם קצת תתבונן
 יותר מהתורה!! 

מרשה    חטאיםאותם   לא  גם שהתורה  לחרדי!!! 
לחילוני!! מרשה  לא  לא    המשטרה  והמשטרה 

הגמור... ההיפך  מהתורה!!  יותר  הלינצ'   מקילה 
יותר  שמחכה לחילוני שנתפס בקלקלתו הוא לא 

 וד"ל...  אדיב מהתורה

ש הוא:  ההבדל  יש -כל  חרדי...  יהודי  בתור    לך 
. התורה לא רק אומרת לך  מנגנון אבטחה..  לפחות

ומפקירה גם   אסור  התורה  למטווח...  אותך 
מעניקה לך כלים ומספקת לך מנגנון אבטחה שזה  

ואילו הגישה החילונית דורשת ממך את    לא יקרה...
תובעניות  דרישות  שום  אבל  אותם   ןמנגנו  בלי 

זה... על  תחשוב  מבהיל!!!!   אבטחה!!!   זה 
  ה פשוט הפך לי את הראש... כשקלטתי את זה... ז

כל זמן שלא הבנתי את זה... הייתי מסתובב תבין:  
ש הזו  הזיפתית  ההרגשה  את  ומרגיש  לי -ברחוב 

אייפוניסט מותר... ופתאום נפל  ולחילוני והאסור  
ש  לי האסימון!!! מה פתאום... לי אסור  - אין דבר 

מותר!!! ש  ולחילוני  שתופסת -כמו  תורה  יש  לי 
יש משטרה שתופסת   ה לחילוניככ  אותי בעורף...

בגרון לו    אותו  שמחכה  דם  צמאת  ותקשורת 
יכול בסיבוב לא  טוב מאוד שהוא  יודע  ... החילוני 

כמוהו  מי  אוהו...  אוהו  רוצה...  שהוא  מה  לעשות 
לו מחכה  לינץ'  איזה  לבין    ...יודע  ביני  ההבדל  כל 

  לי לפחות יש איזה מנגנון אבטחה!!! -החילוני... ש
ד מהתורה!!! ואילו הוא?? הוא לא  אני לפחות מפח

רק שהוא מפחד!!! הוא מפחד בעיקר מעצמו... כי 
אין לו שום מנגנון הגנה שיציל אותו מהמעידות של 

זה...   על  לחשוב  מבהיל  רחמנות!!!  הגיע עצמו... 
הנפש   יפי  מכל  הלוט  הלוט  את  להסיר  הזמן 
יותר צדיקים מהרבנים...   שבינינו שמנסים להיות 

ש הזמן  ולא  הגיע  פאנאטים  לא  שהרבנים  נבין 
'חופרים' יותר מהתקשורת... הם פשוט עושים את 

 זה בזמן הנכון...  

לא נותר לנו אלא לנשק את כפות רגלו של אותו רב 
שמוכן להסתכסך איתך בזמן הנכון!! מוכן לריב עם  
יהודי כשזה לא פופולרי... אותו רב שמאוד מאוד  

הגולים מי לא רוצה שתיפול לרשת... כלשונם של  
יתן לנו את דמו של זכריה הנביא ונגפף וננשק אותו  

 על שהוכיח אותנו במילי דשמיא 

התמונה   את  לקלוט  רק  נכון...  שזה  כמה  הוי 
 הנכונה... 
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 הרפורמה האישית שלי יוצאת לדרך... 
   היא: המשך: יש על זה כמה תשובות... אבל התשובה המתבקשת 

אבל הם לא היו עד כדי כך מיואשים    שעם כל הכבוד לכל הגדולים והטובים שהיו לפני עזרא וסיעתו...
משיך... כמה לה  ככה  אי אפשריצרא דע"ז... עדיין לא הייתה מאסא של הבנה ש  ודווים בגלל  וסחופים

להתמודד עם קודת הנחה שאפשר  שדוד וחזקיהו ויאשיהו ביערו את הע"ז... הם עדיין הגיעו מתוך נ
ו  להיאבק...  לאכוף...  להילחם...  אמנם צריך  זה... אבל אפשר לחיות   ...מא"י  לאבד את הע"זלבער 

  לצידי הע"ז!!
די!!! אי אפשר   אוש מוחלט...י  עלו מהגולה... הם הגיעו בתחושה שללעומת זאת עזרא וסיעתו ש

חריבה לנו כל פינה... כמו שכתוב 'והבושת אכלה את ה  הע"ז הזו הרסה לנו את כל החיים...  יותר!!!
יותר!!ויגיע אבותינו מנעורינו...   לנו שום מוטיבציה  אין לאן!!!  אי אפשר  כעת לבנות את בית   אין 
כ עמוק... הבייא בייא הגיע  התסכול היה כ"ו ...  בגלל הע"ז  הוא יחרב בסוף  המקדש כי ברור לנו שגם

. אי אפשר ככה להמשיך!!! וכשמגיעים למאסא של הבנה שאי אפשר  מהכרה יורדת עד חדרי בטן
כאן יש סיכוי    !!בקנה מידי הסטורי  כאן תתכונן להפתעות! כאן יש סיכוי לרפורמה ככה להמשיך...  

חז"ל לומדים   מאיפה?? שלהוי ידוע לך... גיע לידי ביטויזה ה ואתה יודע איפהלמהפך משמעותי!!! 
 הדין של "הפקר בית דין הפקר"?? מאותו מעמד!!! עזרא הוציא כרוז שכככולם חייבים להגיע   את

שהיה שם??    חירום  ומי שלא יגיע יופקר רכושו!!! אתה קולט את עוצמת הכינוס  לעצרת התשובה
 זה היה להיות או לחדול!!!! 

עצומה משמים להרוג את יצרא דע"ז.. דבר שאף דור אחר לא הצליח   מה הפלא שהיה כזה עת רצון 
לעשות!! תראה מה זה כח של הפנמה שככה אי אפשר להמשיך!! על זה נאמר: טובה מרדות אחת  
חדרי בטן שאתה  יותר ממאה מלקויות... הבנה והכרה אחת חזקה חזקה שיורדת  בלבו של אדם 

 עצום!!!מפנים שככה אי אפשר להמשיך... יש לך כח 
שנים אני כבר רוצה   כמה  אוי  מעודד... כי יש הרבה מאיתנו מתוסכלים...מאוד  אגב: היסוד הזה מאוד  

  ומנסה   וכמה אני מנסה  להשתנות... כמה זמן אני סוחב את המחדל הזה )כל אחד והברררוך שלו(
 אז למה.  ואם ככה..  מחזיק מעמד... אף פעם אני לא מצליח למגר את התופעה...  ואף פעם זה לא

 שזה ישתנה פתאום?? לנסות שוב? למה
דווקא ככל שגובר התסכול כך גוברת התקווה!!!  ש  תדע לך  אל תתייאש!!  לא!!!  ומה התשובה??

די... די... די...  -של תסכול והבנה ש  תעשייתיות  למה? כי בשביל לבצע מהפך אמיתי צריך כמויות
בעוד כמה פיוזים...    אחרונה התסכול שלך קפץה  די.. די... אי אפשר ככה להמשיך.. ואם בחצי שנה

יש לך כעת מאסא של הבנה בכמות    יש סיכוי שדווקא עכשיו זה יקרה!! כי  אתה בכיוון הטוב...  אז
ואני יכול להגיד לך מניסיון... ישנם מחדלים רוחניים   וזה בדוק!!!    שלא הייתה לך לפני חצי שנה...

העת   זו... דווקא אז  ט שערות ראשך וקורע בחמתךשאתה מור  שרק כשהתסכול מגיע לנקודת שיא
  רצון הכי גדולה לשבירה ימינה עד הסוף!! כן... רפורמה משפטית יכולה לצאת לדרך רק כשהימין

רק אז יש הפיכה!!! ותשמע...    לקרב חייו...  תצאנמחץ עד הסוף לקיר... והפנים שאין לו ברירה אלא ל
נשמע זה  בטלפון...  נשמע  שהיית  לאחרונהשהת  איך  שלך  לתחמושת  סכול  מאוד  קרוב   נמצא 

  המתבקשת... רוץ על זה.. הפיכה צבאית..
 --- 

די  שולית...  די  סיטואציה  איזה  עוד  שם  התרחש  וסיעתו...  עזרא  של  מעשה  באותו  חכה!!!  אבל 
 הנביא מתייחס לפרט השולי הזה... וזה נכתב בכתבי הקודש לדורי דורות!!!  צדדית... שמשום מה

 ?? ורמה הסיפ 
עזרא הסופר כינס את כל כלל ישראל לעצרת תשובה וזעקה... דא עקא!!!    ...העניין היה ככה: כאמור

 התאריך!! התאריך היה לא מוצלח בעליל...    !!הפקת האירועהתעוררה שם בעיה חמורה בש
'  חודש התשיעי בעשרים לחודש...ל'  אל תשאל אותי למה... הכינוס חירום הזה נקבע  משום מה...

שעת הכושר שעם ישראל   והייתהישראל התעוררו בתשובה שלימה...    לומר: כ' כסליו!!! בדיוק אזכ
 שם  כ' בכסליו זה שיא החורף... היהאבל מה לעשות...  רצו להתחזק ולקבל על עצמם ברית חדשה..

כיפת השמים,  מאוד  קר כאן תחת  שעשרות אלפי אנשים עומדים  זלעפות... תחשוב  ירד גשם   ...
  עתיים... זה לעמוד על הרגלים מקפיא, והגשם והברד מצליף בהם... וזה לא לעמוד שעה שוהקור  
שאנחנו לא זזים   תבין:  ע"ג שעות!!! ובמשך ימים שלימים!!! כישעות   אנחנו כעת במעמד רציני 

יוצאים מכאן חישוב מסלול    כעת  איתנו  עזרא הסופר עורך  עם מסקנות!!!    מכאן עד שאנחנו לא 
את כלל ישראל וכולם מקשיבים ומקבלים... 'ויענו כל הקהל    רא הסופר מדבר ומעוררועז  מחדש...  

 כאן מגיע האבל!!! ויאמרו קול גדול, כן כדברך עלינו לעשות אבל!!!!! 
אבל העם רב, והעת גשמים, ואין כח לעמוד בחוץ, והמלאכה לא ליום אחד ולא לשנים, כי הרבינו  

אי אפשר לתת לציבור  שזה לא ריאלי!!! לעזרא הסופר ובצדק... העם טענונציגי '  לפשוע בדבר הזה 
שהסיפור    בפרט  כ"כ הרבה שעות... רטובים עד לשד עצמותיהם...   לעמוד פה בכפור הזה  ענק  כזה

וישוב    כובד ראש  הכי כבדים שצריך  מדובר פה במעל העדה... בחטאיםפה זה לא על רגל אחד...  
ואיך להגדיר את התקנות ולקבע אותם בלשכת הגזית   לטכס עצה מה לעשות ואיך לאכוף  הדעת

נציגי העם טענו, ש... בא נדחה את זה... או יותר נכון, נשלח את הציבור   וכו'... ואי לכך ובהתאם לזאת
יעמדו נא שרינו    הבייתה... ונשאיר כאן את נציגי הציבור שהם יתכנסו וישבו יחד ויקבלו החלטות...

בערינו   וכל אשר  אף  לכל הקהל   חרון  עד להשיב  ועיר  עיר  זקני  ועמהם  מזומנים  לעיתים  יבא 

ממנו פה     אלוקינו  מדובר  לא  תבין!!  ושלא  שבועות...  בכמה  הרפורמה  את  נדחה  בא  בקיצור: 
מדובר פה בטענות הגיוניות   לט!!  ...הועדה  חלטותבארנכיסטים שמתנגדים ומנסים לטרפד את ה

, וכמה ביותר  רשזה לא תכל'ס... יש מזג אויר סוע  פרומוצדקות!! שנציגי העם טוענים לעזרא הסו
 עשרות אלפי אנשים עומדים בחוץ... בא נדחה את מסקנות הרפורמה... 

  ' 'אך יונתן בן עשהאל ויחזיה בן תקוה עמדו על זאת ומשולם ושבתי הלוי עזרום ואומר:  מסיים עזרא  
!! היו פה קנתור מסוים... רלקנתעזרא משבח את אלו שהתעקשו לא!!! לא לדחות!! כלשון רש"י  

... אבל אין מה לעשות... ברגע שמדובר ברפורמה וכעת יש עת יש פה סוג של התעלמות מצרכי העם
רצון... הציבור מבין את צורך העניין... זה לא סובל דיחוי!! אם אנחנו נדחה את זה בגלל הגשמים זה  

והצדדי הזה האם לדחות את המעמד    לא יקרה אף פעם... ואם עזרא הסופר מביא את הויכוח השולי
ויכוח צדדי!!! על כרחךאו לא... כנרא   שעזרא הסופר הבין שאם היינו חלילה וחס   ה שזה לא היה 

... עד עצם היום הזה היינו עדיין סובלים מיצרא נכנעים לגשמים ולקור והיינו דוחים את העת רצון הזו 
כשסו"ס    ומית שנדרשת בהבנה לשינוי דרך!!ללמדך!! שזה חלק בלתי נפרד מהרצינות התה דע"ז...   

הגעת לבשלות והכרה ש'משהו פה לא יכול להמשיך ככה', אתה כבר קולט ש'אני מוכרח להשתנות',  

וקא כשמגיעה ההכרה הזו...  !! אבל דווקא אז!! דו!! זו התקדמות גדול הישג גדול  כמובן  זה
ת ההחלטות... ולו בגלל  המוקש החדש הוא לדחות!!! לדחות א   אז מתעורר מוקש חדש!!!

ואי אפשר לקבל כאלו החלטות בכזה בלגן...   שזה כ"כ רציני ודורש ישוב הדעת וכובד ראש...
 אל תפול במלכודת הזו!!! מגיע עזרא הסופר ומכין אותך 

 לא דוחים!!! זה לא סובל דיחוי... כעת ועכשיו...
 אז שוב: בא נסכם... אם אתה נחוש לבצע מהפך אמיתי בחיים!!!  

 תשתדל להגיע למאסא של הבנה שככה אי אפשר להמשיך...  דבר ראשון: 
צריך להיכנס לדריכות   כעת  דבר שני: גם אחרי שהגעת למסקנה שככה אי אפשר להמשיך!!

'יסודי...' פתאום אתה צריך 'לחשוב' מאוד   יש לך נטיה להיות  המוקש הבא... שפתאום  מול
ה עד כמה זה בעייתי ככה יש נטיה לתת לזה את מלא הכובד )סו"ס כגודל ההבנ הרבה מה אפשר לעשות...

וכעת זה לא הזמן   משקל והישוב הדעת וצריך לחשוב ולהחליט והישיבה ננעלה ללא מסקנות ונתכנס שוב(
לועזי...   חודש  סוף  זה  ואח"כ  שבוע...  סוף  זה תחילת  ואח"כ  חודש...  סוף  זה  כי  להתחיל 

יך להבין ולקלוט שאחרי שהפנמתי שמוכרחים ואח"כ אתה סתם בלי מצב רוח... כאן צר
כי אם זה יסבול דיחוי יש לך   שהשינוי לא סובל דיחוי!!! לעשות שינוי... צריך גם להפנים  

הרבה בטלים כנגדך... וכפי שעד עכשיו לא זז כלום... אתה עלול למצא את עצמך גם בעוד 
ונדחו דחו והנה לך גוש ונ  שלושים שנה סוחב על הגב שכבות של מחדלים שסבלו דיחוי 

ו עד דחיינות  בשלשלת  ויתמהמה  ויתמהמה  ויתמהמה  ודחה  דחה  שהוא  מחדלים    אוסף 
המלאכים מגיעים  אחד  כשכבר   שיום  מהעיר  אותו  ומוציאים  באזניים  לוט  את  ותופסים 

 מאוחר מידי...  
כניעה שלו לדחיינות של השמאל... הימין של מדינת ישראל יצא מוכה וחבול מה  שתבין: 

 כניעה שלו... הבין שהוא עשה טעות חמורה בהוא 
כי  ו זוכר...  למה?  אתה  מכבש  באם  הפעיל  השמאל  ניסן  חודש  לדחות    אטומי  לחץאזור 

 וכמעט בלתי נסבל  ולחץ מאוד חזק  ... וזה באמת היה עליהוםאת הרפורמה בכל דרך  ולדחות
 ... בשביל הימין

 ?? ל השמאלש הזוהיה אמור להוציא מהתוקפנות  ה הימיןמדא עקא ש
שהשמאל מהלך עלינו אימים... אנחנו כבר מרגישים שעוד  שאם בשבועיים הקצרים האלו 

אז מה יכול להיות יותר קשה משבועיים של גל מחאה כזה   רגע אנחנו קורסים ונכנעים...
 אדיר?? 

 חודשיים של מחאה!!!   עוד  
  מוכרחים להתאמץ   ... אנחנוומתיש  מאסיביכ"כ  דווקא בגלל שגל המחאה הוא כ"כ נמרץ ו

להעביר אותו כמה שיותר מהר... כי אם שבועיים אנחנו בקושי מחזיקים מעמד...   הכי חזק
)אל תשכח שהכל מגיע מתוך נקודת  אז חודשיים?!? חודשיים כ"ש שאנחנו לא נחזיק מעמד...  

! במקום להסיק  אבל!   הנחה מאוד ברורה, שגם אנחנו נחושים להעביר את זה, וגם הם נחושים למנוע את זה(,
את המסקנה הזו... מה הימין עשה? נכנע לשבועיים של מחאה מסיבית!!! וכתוצאה מזה 

לא של שבועיים אלא של    מול מחאה  !!הוא נאלץ אח"כ להילחם ולהיאבק ולהתגבר פי עשר
משודרגת    חודשיים!! יותר  הרבה  מחאה  עובדות ומשומנת  מול  לקבוע  כבר  שהספיקה 

באמת מבין    ... אם אתה באמתגם כאן  זה בדיוק הסיפור  אויר...בשטח ולהטמיע ססמאות ב
להמשיך... אם   ככה  לגמרישאי אפשר  לגמרי  זה  זו הסיבה הכי לגמרי  אתה קולט את   !!!

  ל דיחוי בשום אופן!! ולמה? כי הרי אתה עכשיו וזה לא סובו כאן טובה למה זה חייב לקרות
קשה לך   כ"כ  כבר עכשיו זה  עכשיו!!!ואם כבר  מבין לבד שהצעד הזה הולך להיות קשה!!  

אז   עד כדי כמעט בלתי נסבל... אז אם תדחה את זה לעוד שבועיים זה יהיה רק יותר קשה...
והחלטת להרים דגל לבן ולהיכנע למצב... נו... כואב הלב... תשב שבעה...   מילא אם נכנעת...

ה שככה זה לא יכול  סיכמנו שהגעת ל'מאסא' של הבנ  אבל לא!! אתה לא אוחז שם... הרי
מפנים לגמרי שהשינוי הזה חייב להיעשות!!! אם ככה... אז איזה קושי   להמשיך... ואתה

שיהיה לך עכשיו... כמה שהוא יהיה קשה... הוא אף פעם לא יהיה יותר קל בהמשך... הוא 
. רק יתגבר יותר ויותר... ולכן אין טעם לדחות... אדרבה... ככל שאתה יותר נבהל מהקושי..
י  זה רק סיבה למה צריך לנשום נשימה הכי עמוקה ולדחוף את זה הכי חזק כאן ועכשיו..  כ 

  לא הולך להיות יותר קל... רק יותר קשה... הקושי
הוחלט    .. בשלב מסויםכשאח שלי התעכב בשידוכיםאת היסוד הזה לימדה אותי אמי ע"ה...  

מה יכול להיות יותר גרוע   ן ניחושהסבירה ואמרה: ת  אמי ע"הו  שגם אני אכנס לשידוכים...
 היסוד הזה נכנס לי לראש... ו   תקוע בשידוכים? שני ילדים תקועים בשידוכים!!    אחד  מילד

 מה יכול להיות יותר גרוע משבועיים של הפגנות הארנכיסטיים? 
   (הימין עדיין מלקק את הפצעים מהחודשיים האלו)! ! של הפגנות חודשיים

 רוע מלהיגמל מעשר סיגריות ליום? חפיסה שלימה! מה יכול להיות יותר ג 
בעוד שנתיים עוד למכור אותה    מה יכול להיות יותר גרוע מלמכור דירה במחיר מוזל??  

   יותר זול... גם טרטור וגם יותר זול...
 קילו!!  150קילו? להוריד  120מה יכול להיות יותר גרוע מלהוריד 

בעוד חמש שנים... טרנט מהיום? לעשות את זה  מה יכול להיות יותר גרוע מלהתנתק מהאינ
  לאחר שמאבדים שני ילדים ועוד גט בדרך...

י בריאהמה  מהחלטה  גרוע  יותר  להיות  מגיעה להתנתק    כול  הזו  כשההחלטה  מהרשת? 
 שנאלצה להיות כלב השמירה.  החידר מהנהלת

ה ימים? זה יכול להיות יותר לא נעים מלהגיד לחברותא אחרי חודשיים שאנחנו לא מתאמ
כן!! זה כלל ברזל... מה שקשה לך    לסחוב איתו עוד שנתים... ואז זה יתפוצץ בבום אחד...

לעשות היום... אין טעם לדחות למחר... כי מחר זה יהיה פי שנים יותר קשה... אדרבה... ככל  
שיותר קשה לך עכשיו... זה רק סיבה עוד יותר טובה למה זה לא סובל דיחוי... כי אם כבר 

 כשיו זה כ"כ קשה... אז אם אני אדחה את זה עוד... מי יודע כמה זה יהיה עוד יותר קשה. ע
  --- 

ואם כל ההפגנות הארנכיסטים הועילו בשביל ללמד אותנו חוקי חיים איך לעשות שינויים 
בחיים... איך לעשות את הרפורמה האמיתית והמתבקשת לשוב לאבינו שבשמים... הרי 

)יתכן שמאמר זה יופיע בתוך חוברת שיו"ל אי"ה בתחילת חודש   ולו בשביל זה...יתכן שהכל היה כדאי  
בשיקום אי"ה  שתעסוק  חוברת  סיוטי    אלול...  מול  שלנו  היחסים  להשתתף    אלולמערכת  שרוצה  מי  פלצות... 
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